

新视角大学英语系列

New View College English



新视角大学英语

听力教程 2

总主编 高 瑛 唐艳玲总主审 刘永兵 刘淑范



新视角大学英语系列

News MEVI Colleges English

新视角大学英语

听力教程 ②

总主编 高 瑛 唐艳玲 总主审 刘永兵 刘淑范 主 编 王 颖 李宣颖 副主编 李炎芳 胡艳超

图书在版编目(CIP)数据

新视角大学英语听力教程. 2/高瑛, 唐艳玲总主编. 一上海: 复旦大学出版社, 2015. 8 (新视角大学英语系列) ISBN 978-7-309-11642-7

Ⅰ. 新… Ⅱ. ①高…②唐… Ⅲ. 英语-听说教学-高等学校-教材 Ⅳ. H319.9中国版本图书馆 CIP 数据核字(2015)第 165170 号

新视角大学英语听力教程.2 高 瑛 唐艳玲 总主编 责任编辑/庄彩云

开本 787 × 1092 1/16 印张 7.75 字数 148 千 2015 年 8 月第 1 版第 1 次印刷

ISBN 978-7-309-11642-7/H・2501 定价: 30.00 元

如有印装质量问题,请向复旦大学出版社有限公司发行部调换。 版权所有 侵权必究

内容提要

本教材结合《大学英语课程基本要求》,针对大学英语四六级听力考试让学生进行课堂练习,加大了会话听力的题量和日常交际等方面的信息,信息量大,取材广泛,内容涉及生活、学习、科技、文化、历史、教育、经济、体育等各个领域,语言生动、易懂,具有较强的实用性和针对性,旨在提高学生的听力应试技能和听说能力。

"新视角大学英语系列教材"是根据国家《大学英语课程基本要求》编写的一套系列 教材,共分为《新视角大学英语阅读教程》、《新视角大学英语听力教程》两种。

在英语学习中,听力居听、说、读、写4项基本技能之首,也是中国学生的一个难点。

突破这个难关不仅有助于其他单项技能的训练,同时也为培养学生的英语实际能力 奠定一个良好的基础。国家教委最近颁布的《大学英语教学大纲》对大学生的听力方面 应达到的标准做出了详细规定。本套听力教程就是按照这个大纲的要求,根据中国大学 英语教学的特点编写的新型听力教材。

本教程信息量大,取材广泛,内容涉及生活、学习、科技、文化、历史、教育、经济、体育等各个领域,语言生动、易懂,具有较强的实用性和针对性。

本教程共4册,每学期1册,每册10个单元,每单元包括4个部分,之后又附有听力全真模拟题。

本教程结合《大学英语课程基本要求》,加大了会话听力的题量和日常交际等方面的信息,相信学生会受益匪浅。本教材单元练习及模拟题都配有录音光盘。录音材料由美籍专家朗读,语音纯正,声音清晰。

本套教材由东北师范大学刘永兵教授和吉林大学刘淑范教授担任总主审,东北师范 大学高瑛教授和长春工程学院唐艳玲教授担任总主编。本书主编各负责编写5万字,副主 编各负责编写2.4万字。

在此书编写过程中,我们参考了有关书籍,得到多方支持,在此一并表示感谢。由于时间有限,编写过程中难免有疏漏之处,请读者批评指教。

编 者 2015年3月

CONTENTS

Unit 1 1	
Unit 2 4	
Unit 3 7	
Unit 4 1	0
Unit 5 1	3
Unit 6 1	6
Unit 7 1	9
Unit 8 2	4
Unit 9 2	9
Unit 10 3	
Script 3	9
Appendix 9	0

Section A



Directions: This section is to test your ability to understand short dialogues. There are 5 recorded dialogues in it. After each dialogue, there is a recorded question. Both the dialogues and the questions will be spoken only once. When you hear a question, you should decide on the correct answer from the 4 choices marked A, B, C and D given in your test paper.

- A. He didn't look for a tie.
 - C. He couldn't find the tie.
- A. In a car.
 - C. At home.
- A. Because she will wash the dishes.
 - C. Because she will wash the clothes.
- A. A policeman.
 - C. A porter.
- - C. At 9:00.

- B. He didn't want the tie.
- D. He couldn't try the tie on.
- B. In a hospital.
- D. At work.
- B. Because she will clean the backyard.
- D. Because she feels cold outside.
- B. A doctor.
- D. An electrician.
- B. At 8:00.
- D. At 10:00.

Section B



Directions: This section is to test your ability to understand short conversations. There are 2 recorded conversations in it. After each conversation, there are some recorded

questions. Both the conversations and the questions will be spoken two times. When you hear a question, you should decide on the correct answer from the 4 choices marked A, B, C and D given in your test paper.

Questions 6 and 7 are based on the conversation you have just heard.

- (i) A. To go by bike.
 - B. To go shopping.
 - C. To go hiking.
 - D. To go on a walk.
- A. Because the man had a date.
 - B. Because the man had to move to a new flat that day.
 - C. Because the man couldn't start so early in the morning.
 - D. Because the man's sister need him to help her move.

Questions 8 to 9 are based on the conversation you have just heard.

- A. To buy a ticket for him.
 - B. To sit beside him.
 - C. To count on him.
 - D. To save a seat for him.
- (a) A. Because there was no seat left.
 - B. Because she totally forgot it.
 - C. Because the usher wouldn't allow her to do so.
 - D. Because she wouldn't like to do so.
- (II) A. He feels OK.

B. He feels angry.

C. He feels released.

D. He feels upset.

Section C



Directions: This section is to test your ability to comprehend short passages. You will hear 2 recorded passages. After each passage you will hear 5 questions. Both the passages and the questions will be read two times. When you hear a question, you should complete the answer to it with a word or a short phrase (in no more than 3 words). The incomplete answers are printed on your test paper.

Passage 1	
Where did Mary spend her holiday one year?	
Where did Mary decide to have lunch one day?	
She decided to have lunch in a	
What did Mary want to order for her meal?	
She asked whether she could have some	
How did Mary order the food?	
She took out a pencil and	of it.
What did the waiter bring to Mary?	
A minute later, he returned carrying	
Passage 2	
(1) How did the speaker feel when he ran his first mile?	
How many years has the speaker been running?	
How many miles does the speaker run at a time?	
Why does running seem to be the best form of exercise for many people?	
Because there is no need for	
When can we do running?	
We can do it at	

Unit 2

Section A



Directions: This section is to test your ability to understand short dialogues. There are 5 recorded dialogues in it. After each dialogue, there is a recorded question. Both the dialogues and questions will be spoken only once. When you hear a question, you should decide on the correct answer from the 4 choices marked A, B, C and D given in your test paper.

- A. Her neighbor.
 - B. A shop assistant.
 - C. A friend.
 - D. A policeman.
- A. He agrees to lend her his notebook.
 - B. He left his notebook at home.
 - C. He doesn't know where his notebook is.
 - D. He doesn't want to lend his notebook to the woman.
- (i) A. In the subway.
 - C. In the sitting room.
- A. The first speaker.
 - C. Anne.
- € A. 7:30.
 - C. 9:00.

- B. In the office.
- D. In the open air.
- B. Jane.
- D. The second speaker.
- B. 8:30.
- D. 9:30.

000

Directions: This section is to test your ability to understand short conversations. There are 2 recorded conversations in it. After each conversation, there are some recorded questions. Both the conversations and the questions will be spoken two times. When you hear a question, you should decide on the correct answer from the 4 choices marked A, B, C and D given in your test paper.

Questions 6 and 7 are based on the conversation you have just heard.

A. Cold.

C. Sunny.

A. −5°C.

C. -10°C.

B. Warm.

D. Windy.

B. 5°C.

D. 10°C.

Questions 8 to 9 are based on the conversation you have just heard.

A. Sick.

C. Surprised.

(1) A. His boss fired him.

C. He made a story to tell his boss.

(I) A. The day shift.

C. The weekday shift.

B. Troubled.

D. Relaxed.

B. He had a quarrel with his boss.

D. He had a disagreement with his boss.

B. The night shift.

D. The weekend shift.

Section C

Directions: This section is to test your ability to comprehend short passages. You will hear 2 recorded passages. After each passage you will hear 5 questions. Both the passages and the questions will be read two times. When you hear a question, you should complete the answer to it with a word or a short phrase (in no more than 3 words). The incomplete answers are printed on your test paper.

Passage 1

When did Mr. Jackson die?
He died in

Why did Mr. Jackson die?

He died because of	
What was Mrs. Jackson's job in the factory?	
Her job was to	
What does Mrs. Jackson do now?	
She	outside a big shop
(b) How is Mrs. Jackson now?	
She is	
Passage 2	
How was the traveler when he got to the country inn?	
He was	
Why couldn't the traveler get near the fire?	
Because the room was very	
Why did the people run out to see the horse?	
Because they were curious to see a horse eating	
What did the traveler do when the people went outside?	
He sat down beside the fire and	
Who ate the fish in the end?	

Section A



Directions: This section is to test your ability to understand short dialogues. There are 5 recorded dialogues in it. After each dialogue, there is a recorded question. Both the dialogues and questions will be spoken only once. When you hear a question, you should decide on the correct answer from the 4 choices marked A, B, C and D given in your test paper.

- A. 11:33.
 - C. 11:10.
- A. They have continued the search.
 - C. The search will be ended soon.
- A. Because she doesn't want to.
 - C. Because she has to wait for Joe.
- A. On a plane.
 - C. On a bus.
- A. Mary's cousin.
 - C. Mary's aunt.

- B. 11:27.
- D. 11:16.
- B. The people have stopped the search.
- D. They will give up the search.
- B. Because she's going with Joe.
- D. Because she doesn't have a car.
- B. On a train.
- D. In a car.
- B. Mary's sister.
- D. Mary's friend.

Section B



Directions: This section is to test your ability to understand short conversations. There are 2 recorded conversations in it. After each conversation, there are some recorded

questions. Both the conversations and the questions will be spoken two times. When you hear a question, you should decide on the correct answer from the 4 choices marked A, B, C and D given in your test paper.

Questions 6 and 7 are based on the conversation you have just heard.

A. On the 7th floor.

C. On the 3rd floor.

A. To the 7th floor.

C. To the 3rd floor.

B. On the ground floor.

D. On the 4th floor.

B. To the ground floor.

D. To the 4th floor.

Questions 8 to 9 are based on the conversation you have just heard.

(i) A. In a restaurant.

C. In a market.

A. Medium rare.

C. Well-done.

A. A rare steak.

C. A cup of coffee.

B. At the man's home.

D. In the grocer's.

B. Rare.

D. She doesn't care.

B. A baked potato.

D. Rice.

Section C



Directions: This section is to test your ability to comprehend short passages. You will hear 2 recorded passages. After each passage you will hear 5 questions. Both the passages and the questions will be read two times. When you hear a question, you should complete the answer to it with a word or a short phrase (in no more than 3 words). The incomplete answers are printed on your test paper.

Passage 1

Who put pressure on young people?	
Young people are pressured to marry by their	

What does Rose do?
She has a very good job.

(B) What does a promotion mean to Rose?

A promotion means a higher salary and more ____

Why does Bill hesitate to get married?	
Because of his	
(b) How do Rose and Bill settle the question of whether to	o get married?
They know they will	without being pressured.
Passage 2	
Why did Tina come to the Employment Agency?	
Because she wanted to look for	
What did she do in the Employment Agency?	
She filled out	
What was the problem with Tina?	
She had little	
(ii) What job did she get at a supermarket?	
A job as a	
Whow did she feel about her new job a few months late	r?
She felt it was very	

Unit 4

Section A



Directions: This section is to test your ability to understand short dialogues. There are 5 recorded dialogues in it. After each dialogue, there is a recorded question. Both the dialogues and questions will be spoken only once. When you hear a question, you should decide on the correct answer from the 4 choices marked A, B, C and D given in your test paper.

- A. History.
 - C. Mathematics.
- A. To a play.
 - C. To a sports game.

- B. Biology.
- D. Economics.
- B. To a cinema.
- D. To a night club.
- (a) A. Because maybe he has caught a cold.
 - B. Because he thinks he should live upstairs.
 - C. Because his home isn't warm enough.
 - D. Because he doesn't know what he should do today.
- A. A nurse.
 - C. A teacher.
- (A. \$49.30.
 - C. \$49.40.

- B. A doctor.
- D. A driver.
- B. \$39.40.
- D. \$39.30.

Section B



Directions: This section is to test your ability to understand short conversations. There

are 2 recorded conversations in it. After each conversation, there are some recorded questions. Both the conversations and the questions will be spoken two times. When you hear a question, you should decide on the correct answer from the 4 choices marked A, B, C and D given in your test paper.

Questions 6 and 7 are based on the conversation you have just heard.

A. The man's wife.

B. The man's colleague.

C. Agent in an insurance company.

D. A police officer.

A. The man himself.

B. His wife.

C. Their three children.

D. The oldest child.

Questions 8 to 9 are based on the conversation you have just heard.

A. In a bank.

B. In a post office.

C. In a store.

D. In an insurance company.

A. It's old.

B. It's out of date.

C. It's too modern.

D. It's too expensive.

- A. He can give the money back to her.
 - B. He can offer a credit towards another purchase in the store.
 - C. He can do nothing to help her.
 - D. He can do anything except exchanging a new hat.



Directions: This section is to test your ability to comprehend short passages. You will hear 2 recorded passages. After each passage you will hear 5 questions. Both the passages and the questions will be read two times. When you hear a question, you should complete the answer to it with a word or a short phrase (in no more than 3 words). The incomplete answers are printed on your test paper.

What of	lo people in Rome throw out of the windo	ow on New Year's Eve?
They t	hrow all	out of the window.
What of	do the whole family do in China together	on New Year's Eve?
They h	ave	together